
عملکرد سه ماه سوم 1400
 نماینده شهرستان مبارکه 
 در مجلس شورای اسلامی 

تهیه ، تنظیم و چاپ : روابط عمومی دفتر نماینده 
شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی

مطالبات کارگری را  در منطقه صنعتی شهرستان مبارکه جدی بگیرید
نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی در خصوص دیدار نمایندگان استان اصفهان با رئیس جمهور  گفت :

مبلغ 13 میلیارد تومان از بلوار امام رضا )ع( به  پروژه جاده مبارکه - بروجن انتقال یافت و  	
بزودی راهداری مبلغ مذکور را جایگزین خواهد کرد. 

پیمانکار جاده ساحلي دیزیچه انتخاب شده و بزودی کار آغاز می شود و جاده های بداغ آباد ،  	
قلعه حکیم و زیرگذر شهرک صنعتی درحال انجام است .

دانشگاه آزاد مجلسی به یک مرکز فناوري تبدیل خواهد شد. 	
بخشی از ورزشگاه آزادی تعمیر خواهد شد. 	
مسئله استخدام و جذب نیروهاي بومي در شهرستان به شدت پیگیري می شود. 	
مطالبات شهرستان را در هفت محور به مدیرعامل جدید مجتمع فولاد اعلام کردم.  	
عوارض یک درصدي معادن نیز باید شامل حال منطقه میزبان شود . 	

مشکلات رانندگان شهرستان در تهران و استان در حال پیگیري است. 	
کارگاه های خیام مبارکه و شهرهای دیزیچه و طالخونچه باید تعیین تکلیف شود. 	
حل کردن مسئله آب  وظیفه حاکمیت است . نباید مردم را روبروی هم قرار داد . 	
زمزمه حذف ارز 4200 تومانی مانع خریدن دستگاه سیتي اسکن جدید شهر مبارکه شده است. 	
شهرستانها باید به صورت بومي وارد شوند و جلوي افزایش قیمت زمین و مسکن را بگیرند .  	

جلسات ستاد مذکور باید به صورت مرتب برگزار می شد .
با ساخت  22 هزار واحد ملي مسکن در مجلسي به دلیل تبعات منفی آن مخالفت کردیم. 	
مهاجرت از استان های دیگر  به شهرستان مبارکه مانع اصلی صفر شدن آمار بیکاری شهرستان است . 	

شرح کامل خبر در صفحه 4

نکات اصلی مطرح شده  چهارمین نشست خبری نماینده مبارکه با اصحاب رسانه شهرستان 

    راه های ارتباطی شهروندان با نماینده شهرستان :
  حضور در دفترارتباطات مردمی نماینده با قرار قبلی

  حضور در ساختمان مجلس و دیدار با نماینده
  مکاتبه با دفتر یا ارسال ایمیل به آدرس پست الکترونیکی
  تماس تلفنی ) در زمان هایی که امکان پاسخگویی باشد(

  ارتباط از طریق پیام رسان های مختلف به نماینده یا مسئول دفتر
  تماس از طریق درگاه ارتباط مردمی در سایت رسمی به آدرس

پایگاه های رسمی اطلاع رسانی 

نماینده شهرستان مبارکه در فضای مجازی :

Dr_parvinsalehi

از سوی هیئت رئیسه مجلس
 نماینده شهرستان مبارکه در جمع فعال ترین و منظم ترین 

نمایندگان مجلس شورای اسلامی معرفی شد

 بر اساس گزارش سامانه صحن و سامانه حضور و غیاب، در سه ماه دوم اجلاسی دوم دوره 
یازدهم مجلس شورای اسلامی از 1400/6/7 تا 1400/9/6 نمایندگانی که بیشترین مشارکت 
را در رای گیری های جلسات علنی مجلس داشتند و همچنین نمایندگانی که منظم ترین حضور را 

در جلسات علنی و کمیسیون متبوع داشته اند، مشخص شدند.
بر این اساس از استان اصفهان دکتر صالحی نماینده مردم مبارکه و نمایندگان مردم شاهین شهر، 

میمه و برخوار و فلاورجان، منظم ترین حضور را در جلسات علنی و کمیسیون متبوع داشته اند.

شرح در صفحه 2

خیریه های شهرستان به سمت تخصصی شدن حرکت می کنند نگاهی کوتاه به عملکرد  اداره ورزش و جوانان شهرستان مبارکه



دکتر صالحی و جمعی از  نمایندگان مجلس شورای اسلامی با محسن رضائی، معاون 
اقتصادی رئیس جمهور  دیدار و گفت و گود کردند .

دکتر صالحی در این نشست که قبل از آغاز صحن علنی مجلس برگزار شد با اشاره به 
دغدغه های مردم در بحث معیشت گفت : طبیعی است که اولویت درخواست مردم از 

این دولت رفع مسائل اقتصادی و معیشتی است .
وی با اشاره به سفرهای استانی رئیس جمهور گفت : این سفرها را مایۀ خیر و برکت 
می بینیم و قطعا باعث ایجاد نشاط در مردم خواهد شد اما دولت از اصل تعیین مدیران 

لایق که به دولت در مسیر حرکتش کمک می کند غافل نشود.
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نشست فراکسیون محیط زیست و منابع طبیعی مجلس با حضور 
رئیس سازمان محیط زیست، رئیس کمیسیون کشاورزی، دکتر 
صالحی، نماینده مبارکه و دیگر اعضای فراکسیون محیط زیست 

برای بررسی اهداف و برنامه های این سازمان برگزار شد.

دکتر صالحی با اشاره به موارد مطرح شده در این نشست گفت: 
پرهیز از سیاسی کاری، توجه به دیپلماسی فعال محیط زیست، 
اصلاح ساختار، بازنگری در مصوبات ضد زیست محیطی پایان 
فعالیت دولت سابق، تعیین تکلیف معاهده پاریس و تشکیل 
کمیته ای در سازمان برای بررسی جوانب این معاهده و ارائه 

برنامه تحولی طی سه ماه آینده در محیط زیست مطرح شد.
نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی اظهار 
کرد: بر اساس قانون کارگاه های صنعتی در شعاع ۵۰ کیلومتری 
حریم شهر نباید راه اندازی شود و این موضوع با شعار جهش تولید 

مغایرت دارد و نیاز است در آن بازنگری شود.
وی بیان کرد: محیط زیست نباید به محیط ایست تبدیل شود 
باید به سایت های پسماند توجه کرد و دفع پسماند تسهیل شود؛ 
همچنین در زمینه آبخیزداری و آبخوان داری با مشکل مواجه 
مناسبی در  برنامه ریزی ها و سیاست های  هستیم و می طلبد 

سازمان محیط زیست اتخاذ و پیاده شود.

مجلس  در  مبارکه  شهرستان  مردم  نماینده  صالحی،  دکتر 
شورای اسلامی به همراه برخی از نمایندگان با رئیس سازمان 
تعزیرات حکومتی کشور دیدار و در خصوص مسائل شهرستان 

گفت وگو کرد.

نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی 
با توضیح اینکه مبارکه شهرستان مهم و صنعتی است که 
باید نظارت های سازمان تعزیرات بیشتر و بهتر شود، گفت: 
نداشتن  تعزیرات شهرستان،  مهمترین مشکلات  از  یکی 

تجهیزات مورد نیاز است.
دکتر صالحی تصریح کرد: قانون تعزیرات در شرایط حاضر 
شرایط  اساس  بر  باید  داریم  قرار  اقتصادی  جنگ  در  که 

موجود باشد و نیازمند تغییرات اساسی است.
وی افزود: جریمه ها و برخوردها باید جدی تر باشد و نمی شود 
کسی در این شرایط اقتصادی تخلف، گران فروشی و احتکار 

داشته باشد اما برخورد با او سطحی باشد.
مشکلات  از  دیگر  بخشی  کرد:  بیان  مبارکه  نماینده 
به خزانه دولت است که  پرداخت جریمه ها  شهرستان ها، 
نمی کند  پیدا  اختصاص  به شهرستان  آن  از  بخشی  هیچ 
تا با همین هزینه تجهیزات مورد نیاز تعزیرات شهرستان 

تأمین شود.

محیـط زیسـت نباید بـه محیط ایسـت  	
شـود تبدیل 

اختصاص کامل جریمه های پرداخت شده به  	
تعزیرات از مطالبه های شهرستان مبارکه است

با  نشست تخصصی اعضای کمیسیون بهداشت و درمان مجلس شورای اسلامی 
حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای رئیس قوه قضاییه روز گذشته برگزار شد.

دکتر صالحی، عضو کمیسیون درمان و بهداشت مجلس در خصوص این جلسه گفت: 
نمایندگان مسائل و مشکلات حوزه پزشکی قانونی را هم مطرح کردند و بر این باور 
بودند احکامی که برای برخی جرائم پزشکی در نظر گرفته می شود با جرائم همخوانی 
از  برخی  البته  پذیرد که  بازبینی تخصصی صورت  باید روی چنین مواردی  و  ندارد 
بازبینی ها به مجلس و برخی به قوه قضائیه بازمی گردد و مقرر شد در صورت لزوم با 

ارائه لایحه ای توسط قوه قضائیه یا تدوین طرحی در مجلس این مهم محقق شود.
نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی در دیدار با رئیس دستگاه 
فروشندگان  به ویژه  دارو  قاچاقچیان  و  دلالان  دست  کردن  کوتاه  با  گفت:  قضا 
داروهای سقط جنین که یکی از درخواست های نمایندگان بود و در مورد مباحث 
و نگرانی هایی که در حوزه سقط جنین غیرقانونی و داروهای آن وجود دارد از قوه 
قضائیه درخواست کردیم که برخوردهای قاطعی را با افرادی که نسبت به پخش و 

توزیع این داروها اقدام می کنند داشته باشد.
اساسی  قانون  سوم  اصل  که  داشتند  تأکید  نشست  این  در  نمایندگان  افزود:  وی 
قضا  دستگاه  و  شود  رعایت  دقت  با  محوری  عدالت  و  عدالت خواهی  بحث های  و 

هدایت کننده اصلی حرکت جامعه حول این مدار عدالت باشد.
کارمندان  و  پزشکان  اندک  حقوق  به  نسبت  نمایندگان  کرد:  اضافه  صالحی  دکتر 
پزشکی قانونی و قوه قضائیه انتقاد کردند و تأکید داشتند که سختی کار قضات در 
مناطق مرزی باید لحاظ و از افراد بومی در این مناطق استفاده شود زیرا به دلیل 

آشنایی با فرهنگ این مناطق می توانند اقامت طولانی تری را داشته باشند.
وی خاطرنشان کرد: رئیس دستگاه قضا هم در این دیدار تأکید داشتند همانطور که 
بحث سلامت جسم و روح مهم است و باید از بروز بیماری ها پیشگیری کنیم رویکرد 
ما هم در قوه قضائیه پیشگیری از جرم و جنایت است و برای اینکه مقوله پیشگیری 

به درستی محقق شود باید قوانین و مقررات کمک کننده باشد و نهایت اهتمام خود 
را در این رابطه به کار خواهیم برد.

عضو کمیسیون درمان و بهداشت مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: رئیس قوه 
قضاییه بیان کردند که در کنار رفع مشکلات جامعه پزشکی باید به رفع مشکلات 
مردم با پزشکان و هزینه های درمان و بیمه ها هم باید توجه داشت و برخی قوانین 
مانند مقررات مربوط به جزای نقدی در برخورد با تخلفات و تعارض منافع در حوزه 
پزشکی صد در صد بازدارنده نیست و باید متناسب با شرایط و تورم به روزرسانی شود.

اگر قوانین و مجازات سخت تری  وی گفت: رئیس قوه قضاییه تأکید داشت حتی 
برای سقط جنین هم تعیین شود و تنها با روش های قضایی با این موضوع برخورد 

گردد اما از فرهنگ سازی غفلت شود، اقدامات قضایی کم اثر خواهد بود.
در انتها تشکیل کارگروه مشترک دستگاه قضا و کمیسیون بهداشت برای بررسی و 
حل گام به گام مشکلات حوزه پزشکی از جمله مباحثی بود که در این نشست مورد 

تأکید قرار گرفت.

دست دلالان و قاچاقچیان دارو به خصوص داروهای سقط جنین کوتاه شود
نماینده مردم شهرستان مبارکه در دیدار با  حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای رئیس قوه قضاییه گفت :

نماینده مردم  مبارکه، دکتر صالحی،  نماینده  پایگاه اطلاع رسانی دفتر  به گزارش 
اصفهان  استان  نمایندگان  دیدار  در  اسلامی  شورای  مجلس  در  مبارکه  شهرستان 
با رئیس جمهور ، خطاب به آقای رئیسی گفت : رفع مشکلات خشک سالی فلات 
مرکزی نیازمند ورود جدی حاکمیت و نیازمند جراحی اساسی است، خشک سالی و 
کمبود آب در بخش شرب و کشاورزی ضررهای زیادی به استان اصفهان وارد کرده 
و خشکی های زاینده رود باعث بحران فرونشست شده است و تاریخ چند هزارساله 

اصفهان را تحت الشعاع قرار داده است.
کنار  در  بذر  و  گرانی کود  اسلامی گفت:  در مجلس شورای  مبارکه  مردم  نماینده 
را به کشاورزان شهرستان مبارکه و استان اصفهان وارد  خشک سالی فشار زیادی 
کرده است؛ آن ها را مجبور کردند که با هزینه ۳۰ میلیون تومانی برای چاه های آب 

کنتور اضافه کنند.
اشاره به مشکلات صنایع در شهرستان مبارکه خاطرنشان کرد: شهرستان  با  وی 
مبارکه بیش از ۴۰۰ واحد صنعت کوچک و بزرگ دارد و صنایع بزرگ به دلیل اینکه 
مدیران ارشد غیربومی دارند توجه ای به جذب نیرو و مدیران بومی ندارند که این 

بحث در شهرستان مشکل ساز شده است.
صالحی مبارکه اضافه کرد: مواد اولیه، تسهیلات بانکی، بروکراسی شدید اداری برای 
و  اینکه دلالان  فعال علی رغم  برای بخش های  زمین صنعتی  توسعه، عدم وجود 
گزاف  با سود  را  زمین های صنعتی  و  وارد شدند  گذشته  سال های  سوداگران طی 
معامله می کنند و این موارد ازجمله مهم ترین مشکلات صنایع کوچک شهرستان 

مبارکه است.

نماینده مردم مبارکه در مجلس شورای اسلامی تأکید کرد: قوانین سخت و دست 
و پاگیر تأمین اجتماعی و مالیات و محیط  زیست توان صنایع کوچک را بسیار کم 

کرده است.
وی بابیان اینکه روابط متعدد کار در شرکت ها و انواع قراردادها با حقوق و دست مزد 
مختلف باعث اعتراضات کارگری شده است، تصریح کرد: بی ثباتی در بیمه کارگران، 
امنیت شغلی، عدم سرویس دهی مناسب به کارگران، در بخش های خدماتی  عدم 

باعث نگرانی این قشر زحمت کش در شهرستان مبارکه شده است.
صالحی مبارکه با تأکید کرد: صنایع بزرگ آلایندگی های مختلف را در آب، خاک 
و هوای شهرستان مبارکه ایجاد کرده و سلامتی مردم را تحت تأثیر قرار داده است 
تردد  دلیل  به  و  نیست  مواصلاتی خوب  جاده های  وضعیت  و  اشتغال  وضعیت  اما 
ماشین های سنگین، عمر آسفالت و تأسیسات شهرستان حداکثر شش ماه و یک 

سال شده است.
نماینده مردم مبارکه در مجلس شورای اسلامی بابیان کرد: به آیت الله رئیسی تأکید 
شد که مطالبات کارگری در منطقه صنعتی شهرستان مبارکه را جدی بگیرد که عدم 
رسیدگی به مشکلات آن ها باعث تجمعات و اعتراضات شده است و ممکن است به 

بخش های دیگر کشور تسرّی پیدا کند.
گفت:  زاینده رود،  احیای  برای  رئیس جمهور  دستور  خصوص  در  مبارکه  نماینده 
رئیس جمهور دستور بر فعال شدن  کمیته تخصصی احیای زاینده رود را داد و تأکید 
کرد که راه کارهای خاصی برای احیای زاینده و رفع مشکلات آب در استان اصفهان و 
فلات مرکزی وجود دارد که باید در این کمیته تخصصی مطرح و تصمیم گیری شود.

نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی در دیدار نمایندگان استان اصفهان با رئیس جمهور  گفت :

مطالبات کارگری را در منطقه صنعتی شهرستان مبارکه جدی بگیرید

نشست هم اندیشی با معاون اقتصادی رئیس جمهور
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نماینده شهرستان مبارکه، دکتر صالحی در خصوص  پایگاه اطلاع رسانی دفتر  به گزارش 
مشکلات اخیر کارگران سیمان سپاهان اظهار کرد: در جلسه ای که با رئیس و نایب رئیس 
هیئت مدیره شرکت سیمان سپاهان برگزار شد با اشاره به دستور رهبر انقلاب بر توجه به کارگران 
و شرایط موجود اقتصادی جامعه، برای رفع مشکلاتی که باعث اعتراض کارگران سیمان سپاهان 

شده تأکید کردم.
نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی گفت: در این جلسه تأکید کردم که 

حضور مدیرعامل این شرکت در مجموعه کارخانه و تعامل با کارگران باید بیشتر و فعال تر شود.
باید توجه جدی به مطالبات به حق کارگران داشته باشید؛ مطالبات کارگران مربوط به تنوع 
روابط کار و اختلافاتی است که بین حقوق و دست مزدها وجود دارد که بخشی هم مربوط به 

سیاست های این مجموعه است که لازم است تغییراتی در آن انجام شود و بخش دیگر از طریق 
وزارت کار پیگیری می شود.

دکتر صالحی بابیان اینکه من پشتیبان کارگران سیمان سپاهان و خواسته های به حق آن ها هستم، 
تأکید کرد: مدیریت نیروی انسانی این مجموعه باید فردی انتخاب شود که با شرایط اجتماعی و 
فرهنگی شهرستان آشنا باشد که بتواند بر اساس حفظ کرامت کارگران با کارگران این مجموعه 

ارتباط داشته باشد و باید به خواسته ها و مطالبات به حق کارگران رسیدگی کند.
وی با اشاره به تأمین کارانه کارگران این صنعت اضافه کرد: در این شرایط اقتصادی، کارانه یک 
کمک هزینه زندگی برای کارگران است که باید طبق برنامه ای ثابت و مشخص به کارگران 

رسمی و پیمانی پرداخت شود.

نماینده مردم شهرستان مبارکه در جلسه رصد و پایش وضعیت بازار شهرستان  گفت: سامانه 
شکایت های مردمی را باید اطلاع رسانی کنید و موارد شکایت های مردمی بررسی شود تا 

مردم بیشتر از این سامانه استقبال کنند.
دکتر صالحی بیان کرد: قرارگاه شهید امانی یکی از طرح های خوب این دولت است که رهبر 
انقلاب چند سال قبل بر آن تأکید کردند و باید تمام مسئولان شهرستان این طرح را در دستور 

فعالیت های خود قرار دهند.
وی افزود: ما امروز شاهد بی ثباتی در بازار هستیم و تفاوت نرخ یک کالا در دو واحد صنفی 
شهرستان قابل قبول نیست؛ گران شدن اقلام در کلان یک مسئله است و بی ثباتی و عدم 

نظارت مناسب بر بازار در سطح استان و شهرستان مسئله ای دیگر است.
نماینده مبارکه تصریح کرد: در شرایط حاضر که در جنگ اقتصادی قرار داریم قوانین باید بر 
اساس شرایط موجود باشد و قانون تعزیرات نیازمند تغییرات اساسی است که این مسئله را در 

مجلس پیگیری می کنیم.
وی با توضیح اینکه سال ۹۲ قانونی تصویب شد تا حلقه تأمین تا نظارت کالاهای اساسی 
به وزارت جهاد کشاورزی سپرده شود اما تا همین یک ماه قبل این قانون اجرا نشده بود، 
خاطرنشان کرد: دولت سیزدهم این قانون را پس از هشت سال اجرایی کرد در صورتی که 

اگر زودتر قانون اجرا شده بود وضعیت بازار اینگونه حاد نبود.
همچنین در این جلسه رئیس اداره صمت شهرستان از دو هزار و ۴۰۰ بازرسی بر بازار در 

هشت ماه گذشته و ارجاع ۲۰۰ پرونده به تعزیرات حکومتی خبر داد.
رئیس اداره تعزیرات حکومتی شهرستان هم رسیدگی به ۳۰۶ پرونده تخلفات کالا و خدمات 

و مختومه شدن ۲۹۵ و رسیدگی به ۱۱ پرونده دیگر خبر داد.
مسئول بسیج اصناف شهرستان نیز از آموزش ۴۵ بازرس جدید در طرح شهید امانی برای 

فعالیت در شهرستان خبر داد.

جلسه بررسی مشکلات شرکت های شهرک صنعتی شهرستان مبارکه امروز با حضور 
دکتر صالحی، نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی، فرماندار ، 
رؤسای ادارات صمت، کار و مدیرعامل شهرک صنعتی مبارکه و مدیر اجرایی شهرک 

صنعتی دهسرخ برگزار شد.
نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی در این جلسه گفت: اشتغال 
برای شهرستان اهمیت زیادی دارد که آمار بیکاری شهرستان با حضور بیش از ۳۲۰ 
صنعت فعال، ناراحت کننده است و درخواست کردیم جلسه ای برای رفع مشکلات 

شرکت های شهرک صنعتی مبارکه برگزار شود.
دکتر صالحی بیان کرد: رابطه های کاری، شیفت و حقوق متفاوت، نداشتن امنیت شغلی، 
عدم سرویس ایاب و ذهاب، نداشتن امکانات رفاهی و بیمه تأمین اجتماعی و تکمیلی، 
ازجمله مشکلات این صنایع است که باعث کاهش تمایل استقبال جوانان شهرستان 

از این صنایع شده است.
وی با بیان اینکه هفت هزار نفر در شهرستان تقاضای کار برای یک صنعت خاص 
از شرکت های شهرستان مکاتبه می کنند که  برخی  از طرفی  دارند، تصریح کرد: 
از  نیاز داریم ولی در شهرستان مبارکه استقبال نمی شود، و ما مجبور هستیم  نیرو 

شهرستان های اطراف نیرو جذب کنیم.
نماینده مبارکه افزود: بیشترین مراجعه به دفتر نماینده، اشتغال و مشکلات معیشتی است 
که با رفع بیکاری، مشکلات معشیتی هم حل می شود و همچنین با رفع مشکلات 

شرکت های شهرک صنعتی ، فرهنگ کار در یک صنعت خاص تغییر کند.
وی افزود: سرویس ایاب و ذهاب و مشکلات قراردادها و بیمه باید تا جلسه بعدی رفع شود 
و هیئت امناهای دو شهرک صنعتی شهرستان باید فعال تر وارد میدان شوند تا تصمیمات 
به صورت تجمیعی اجرا شود و با توجه به شرایط اقتصادی فشار مضاعفی به کارگاه ها و 

شرکت های شهرک صنعتی نباشد.
وی تأکید کرد: همچنین با توجه به وجود صنایع مادر در شهرستان مبارکه، این صنایع باید 

برای رفع این مشکلات به شهرستان کمک کنند.
دکتر صالحی با توضیح اینکه شهرستان مبارکه با توجه به وجود تعداد زیاد جامعه شریف 
کارگری، نیازمند خانه کارگر است، خاطرنشان کرد: باید هرچه زودتر این مجموعه ای که 
۱۲ سال قبل کلنگ آن بر زمین زده شده و اکنون مجموعه ای نیمه تکمیلی است، تمام 
شود و با هماهنگی هایی که انجام شده است، مسئولان مجتمع فولاد مبارکه برای تکمیل 

این مجموعه و بهره برداری از این مجموعه بازدید کردند.

نمایندگان  مجمع  جلسه  در  اسلامی  شورای  مجلس  در  مبارکه  شهرستان  مردم  نماینده 
استان اصفهان گفت : مردم شهرستان مبارکه زمین هایی دارند که ۳۰ و ۴۰ ساله گذشته با 
خریدوفروش هایی که انجام شده، به عنوان زمین مسکونی و کشاورزی و کارگاهی استفاده 
می کنند اما اخیراً راه و شهرسازی ورود کرده است و سند برای این زمین ها گرفته است و به 
دادگاه ارائه کرده و ابلاغیه های مکرر برای کشاورزان ارسال می کند و باعث استرس های جدی و 

مشکلاتی در حوزه انتخابیه من شده است.
دکتر صالحی بیان کرد: در این شرایط اقتصادی ابلاغیه های مکرر دادگاه استرس مردم و این 
قشر زحمتکش شهرستان را چندین برابر می کند؛ شورای تأمین شهرستان مصوبه ای داشته است 

تا احکام این پرونده ها ابلاغ نشود تا این مشکل در سطح کشور بین دولت و مجلس حل شود.
وی افزود: این مصوبه به شورای تأمین استان آمده است اما متأسفانه استان نظری نداده است 
و مشکلات این پرونده ها روزبه روز در شهرستان بیشتر می شود که انتظار داریم این مشکل 

زودتر رفع شود.
نماینده مبارکه با اشاره به افزایش حریم راه آهن تصریح کرد: حریم اولیه راه آهن ۱۷ متر بود و 
در شهرستان مبارکه جاهایی داریم که فاصله آکس محوری راه آهن تا خانه مردم همان ۱۷ متر 
است اما اخیراً ۳۰ متر به حریم راه آهن اضافه کردند که مشکلاتی را برای مردم ایجاد کرده است.

وی با توضیح تکلیف مردم مشخص نیست و مردم می خواهند ساخت وساز کنند اما مجوز 
نمی دهند، بیان کرد: راه آهن اجازه ورود شهرداری ها برای مسطح کردن و ساماندهی وضعیت این 

حریم را نمی دهند که باعث معترض شدن مردم شهرستان مبارکه شده است.
دکتر صالحی با اشاره به مسئله گاز و سوخت گفت: سال گذشته زمانی که با کمبود شدید گاز 
مواجه شدیم گاز کارخانه سیمان سپاهان و تعدادی از کوره های مجتمع فولاد مبارکه تعطیل و این 

مسئله باعث شد که تولید کاهش پیدا کند و محصولات گران شود.
وی اضافه کرد: مجلس و مسئولان برای پاسخ به اعتراضات مردم تلاش کردند تا قیمت را 
کاهش دهند؛ قیمت سیمان سال گذشته سه تا چهار برابر افزایش پیدا کرد اما علی رغم ورود 
مسئولان بازهم به قیمت اولیه نرسید و باید به گونه ای در استان تصمیم گیری شود که از این 

مشکلات مواجه نشویم.

مسئولان استان برای کاهش قیمت سیمان و محصولات فولادی ورود کنند

بی ثباتی و تفاوت نرخ یک کالا در دو واحد 
صنفی قابل قبول نیست

جلسه بررسی مشکلات شرکت های شهرک صنعتی 
شهرستان مبارکه

پشتیبان کارگران سیمان سپاهان و خواسته های به حق آن ها هستم
دکتر صالحی در دیدار با جلسه ای با رئیس و نایب رئیس هیئت مدیره شرکت سیمان سپاهان در تهران : 

جلسه نماینده مبارکه با مسئولان ارشد استان  	
برای رفع مشکل آب مسکن مهر دیزیچه

گام های اولیه برای حمایت از بیماران سرطانی  	
شهرستان مبارکه

در ادامه حضور میدانی حضور میدانی دکتر صالحی و رؤسای 
بنیاد مسکن و بهزیستی در خصوص رفع مشکلات آب مسکن 
مهر دیزیچه و مسکن معلولان جلسه ای با حضور مسئولان 
شهرستان مبارکه ، مدیرکل آب و فاضلاب استان، معاونین اداره 
کل بنیاد مسکن، بهزیستی و راه شهرسازی استان، روسای 
ادارات بنیاد مسکن، آب، راه و شهرسازی، بهزیستی، رئیس 
شورای شهر دیزیچه در اداره کل آب و فاضلاب استان اصفهان 
برگزار شد. تا راه کارهای رفع مشکلات مذکور بررسی و به 

مرحله اجرا برسد.

نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی با 
حضور در مؤسسه نیکوکاری کنترل سرطان ایرانیان معروف به 

» خیریه مکسا« با مدیرعامل این خیریه دیدار و گفت وگو کرد.
لازم به ذکر است این خیریه بیش از ۱۰ سال است که با ارائه 
خدمات رایگان به بیماران سرطانی در شهر های تهران، اصفهان، 
مشهد، قم، کرمان و کاشان فعالیت می کند که در این دیدار در 
خصوص حضور این مؤسسه در شهرستان مبارکه برای کمک 
به بیماران سرطانی شهرستان بحث و تبادل نظر و گام های اولیه 

برای شروع همکاری برداشته شد.

بررسی  	 برای  اصفهان  دانشگاه  از  تیم  اعزام 
وضعیت مراکز بهداشتی و درمانی شهرستان

مبارکه در مجلس  نماینده مردم شهرستان  دکتر صالحی، 
شورای اسلامی برای پیگیری مشکلات بهداشت و درمان 
شهرستان به همراه رئیس شبکه بهداشت و درمان شهرستان، 
معاونین  رئیس،  با  کرکوند  شهر  شورای  رئیس  و  شهردار 
دیدار و  اصفهان  پزشکی  دانشگاه علوم  درمان  و  بهداشت 

گفت و گو کرد.
با پیگیری های دکتر صالحی و در این جلسه بخشی از مشکل 
درمانگاه شهر کرکوند رفع و قرار شد که این درمانگاه با حضور 
پزشک تا ۱۰ شب مشغول فعالیت باشد و برای رفع مشکل 
فعالیت شبانه روزی این مجموعه از طریق وزارت بهداشت 

پیگیری شود.
همچنین در این جلسه با توجه به اهمیت مسائل بهداشتی و 
با پیگیری های انجام شده دکتر صالحی، تیمی از دانشگاه 
علوم پزشکی اصفهان برای بررسی وضعیت مراکز بهداشتی 

و درمانی به شهرستان مبارکه اعزام می شود.
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چهارمین نشست خبری نماینده مبارکه با اصحاب رسانه شهرستان برگزار شد

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دفتر نماینده مردم شهرستان مبارکه، 
دکتر صالحی در چهارمین نشست خبری خود با اصحاب رسانه 
اقتصادی دولت بسیار تلاش  تیم  شهرستان مبارکه اظهار کرد: 
می کند اما وضعیت اقتصادی مشکل دارد که امید است با همراهی 
مجلس و هماهنگی قوه قضائیه آرام آرام اقتصاد از بن بست ها خارج 
شود . نشاط اصلی زمانی به مردم برمی گردد که سفره ها ترمیم 

شده باشد.
 دکتر صالحی با اشاره به اقدامات در شهرستان مبارکه گفت: 
برای  تومان  میلیون  و ۴۵۰  میلیارد  متعال ۵۱  خدای  عنایت  با 
بخش های جاده ها، کشاورزی، بهداشت و درمان، اماکن ورزشی 
، آموزشی، مذهبی و کمک به صندوق ها قرض الحسنه مردم یار 

شهرستان جذب شده است.
من  برای  شهرستان  جاده های  پیگیری  اینکه  توضیح  با  مبارکه  نماینده   
حساسیت خاصی دارد، خاطرنشان کرد: در حال حاضر پیشگیری از تصادفات و 
مرگ ومیر ناشی از آن برای ما اهمیت زیادی دارد؛ مبلغ ۱۳ میلیارد برای تکمیل 
بلوار امام رضا )ع( فراهم کرده بودیم که متوجه شدیم این پروژه به بودجه بسیار 
بیشتری نیاز دارد و از آنجایی بودجه جاده مبارکه-بروجن کفایت نکرده بود ، 
قرار شد که این اعتبار ۱۳ میلیارد تومان برای تکمیل محور مبارکه - بروجن 
اختصاص پیدا کند و ازآنجایی که بلوار امام رضا )ع( هم برای شهرستان مهم 
است، راهداری وارد این پروژه می شود. و بودجه مذکور را جایگزین خواهد نمود.

سنگین  ترافیک  دیزیچه  ساحلی  جاده  اینکه  توضیح  با  صالحی  دکتر   
فوق العاده ای دارد و تعریض و ساماندهی این جاده سالهاست که جزو مطالبه 
مردم بوده است، بیان کرد: ۴۰ روز قبل اولین مناقصه با محوریت راهداری انجام 
شد و با آب منطقه ای استان برای رفع مشکلات موجود تعاملاتی شد و با توجه 
به اینکه مناقصه اول تعداد پیمانکاران به حدنصاب نرسید و مناقصه دوم در ۱۷ 
آذر انجام شد و با محوریت راهداری و حمایت آب منطقه ای پیمانکار انتخاب و 

مسائل فنی برای عقد قرارداد شروع شده است.
 وی افزود: در جاده بداغ آباد هم با توجه به وجود تداخل با ورودی شهرستان 
از سمت لنجان، تصادفات متعددی داشتیم و دو میلیارد تومان برای ساماندهی 
این مسیر جذب کردیم و با بازدید که با معاون راهداری استان و رئیس بنیاد 
مسکن شهرستان از این مسیر داشتیم قرار شد که بخشی از آن را بنیاد مسکن 

و بخش دیگر را راهداری بر عهده گرفت.
 نماینده مبارکه اظهار کرد: جاده قلعه حکیم یکی دیگر از جاده های مهم و 
حادثه خیز شهرستان است که قرار است در چهارراهِ ناایمن این مسیر یک میدان  
با بودجه سه و نیم میلیارد تومانی از سوی فولاد مبارکه احداث شود که پیمانکار 
این پروژه نیز مشخص شده است؛ همچنین احداث زیرگذر شهرک صنعتی 
مبارکه یکی دیگر از فعالیت های عمرانی مهم شهرستان است که باکس های 

آن آماده شده است و در آینده نزدیک این زیرگذر نیز احداث می شود.
 وی ادامه داد: کنارگذر غرب با توجه به اینکه در میدان شهر کرکوند به 
اتمام رسیده و ترافیک سنگینی به خصوص در بخش حمل و نقل سنگین در 
شهرستان ایجاد کرده است ، با پیمانکار مذاکره شده و شهرداری های مبارکه ، 
کرکوند و طالخونچه برای آزادسازی مسیر درحال اقدام هستند و ادامه این مسیر 

تا اتوبان شهرضا-اصفهان احداث خواهد شد .
 دکتر صالحی با اشاره به ظرفیت کارگاه های دانشگاه مجلسی گفت: دانشگاه 
مجلسی کارگاه های بسیار مجهزی دارد و با صحبت هایی که با رئیس دانشگاه 
آزاد خوراسگان شد قرار است نه تنها تجهیزات این دانشگاه از شهرستان مبارکه 
منتقل نشود بلکه تصمیمی گرفته شده برای ایجاد یک مرکز فناوری و اگر این 
دانشگاه به مرکزی فناوری تبدیل شود برای شهرستان و استان می تواند پربازده 
باشد که گروه های تحقیقاتی مختلفی می آیند و باعث رونق پژوهش و بعُد 

دانشگاهی در منطقه می شود.
 وی با بیان اینکه منطقه ما یک منطقه صنعتی است و باید زیرساخت های 
کرد:  تصریح  شود،  اصلاح  صنایع  این  کمک  با  ورزش  موضوع  به  مربوط 
شهرستان مبارکه برای تقویت نشاط، سلامتی و کارهای تیمی راهی به جز 
ورزش ندارد و فولاد مبارکه هم قول های در این خصوص داده و بازدیدی 
هم  امروز داشتند که بتوانیم یک قسمتی از ورزشگاه آزادی مبارکه را که کاملًا 

متروکه است تعمیر کنیم.
 نماینده مردم شهرستان مبارکه در خصوص جلسه ورزشگاه آزادی گفت: 
زمین ورزشگاه آزادی ۶۰ هکتار است؛ ۳۰ سال قبل در شروع کار با شهرداری 
قراردادی بوده است و شهرداری متعهد می شود که در قبال لوله آب که از وسط 
این ورزشگاه عبور می کند بدون آب  بها به این مجموعه انشعاب آب بدهد، اما 

پس از تأسیس اداره آب و فاضلاب در شهرستان آنها نیز تا سال ۹۵ همکاری 
می کند و به دلیل بدهی جریان آب را قطع می کند و نتیجه این شد که این 

ورزشگاه بزرگ امروز به مخروبه ای تبدیل شود.
 وی افزود: با توجه به اینکه این مجموعه برای احیا کامل نیازمند هزینه 
زیاد است، تأمین امنیت و احیای بخشی از آن در دستور کار قرار گرفت تا این 
مجموعه کم کم احیا شود؛ همچنین مدیرعامل باشگاه سپاهان پیشنهاد احیای 

ورزش های ساحلی در این مجموعه را داد.
 نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی با اشاره به حضور 
میدانی در محلات و روستاها گفت: حضور میدانی در محلات مختلف شهرهای 
و روستاهای شهرستان و شنیدن درد و دل های مردم تا حدودی که کرونا 
اجازه بدهد و پیگیری مطالبات و مشکلاتی که در صنایع وجود دارد، در دستور 

فعالیت های ما است.
 دکتر صالحی با بیان اینکه حساسیت لازم برای جذب نیروهای بومی از 
مطالبات به حق مردم شهرستان است که در صنایع ایجاد کردیم، خاطرنشان 
کرد: اولین مسئله پس از تغییر رئیس اداره کار شهرستان ورود به مسئله بومی 
گزینی صنایع بود و به وی تأکید کردم که در شهرستان هماهنگ حرکت کنید و 
مسئله استخدام و جذب نیروهای بومی باید به شدت در شهرستان پیگیری شود.

نماینده مبارکه بیان کرد: در جلسه اخیر با مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه در 
خصوص هماهنگی این شرکت با شهرستان در ، مطالبات شهرستان را در هفت 
محور به مدیرعامل و مدیریت جدید این مجتمع اعلام و تأکید شد که باید 
رسیدگی ها به شهرستان بیشتر از قبل انجام شود و مدیرعامل فولاد مبارکه نیز 
درخصوص همکاری و تعامل بهتر از قبل با شهرستان، قول های مساعدی داد .

 وی با اشاره به وجود معادن در شهرستان مبارکه خاطرنشان کرد: همان گونه 
که عوارضی از صنایع به شهرستان میزبان اختصاص پیدا می کند، عوارض 
یک درصدی معادن نیز باید شامل حال منطقه میزبان شود . این قانون در سال 
۹۶ به رئیس جمهور وقت ابلاغ می شود که ماده ۴۳ برنامه ششم توسعه بود 
که متأسفانه دولت این قانون را برای اجرا ابلاغ نمی کند، پیگیری هایی برای 
تحقق این یک درصد انجام می دهیم که اگر این مسئله رخ دهد اثر خوبی برای 

مناطقی که اطراف معادن هستند، دارد.
 دکتر صالحی درخصوص بخش حمل و نقل شهرستان گفت: در شهرستان 
مبارکه با توجه به وجود صنایع مختلف، افراد متعددی در زمینه حمل ونقل 
فعالیت می کنند در این مدت جلسات متعددی را با رانندگان شهرستان برگزار 
کردیم و هم اکنون بخشی از مطالبات این قشر زحمت کش در تهران و استان 

در حال پیگیری است و امیدوار هستیم بتوانیم مطالبات آن ها را پاسخ دهیم.
وی با اشاره به مشکلات کارگاه خیام مبارکه گفت: مکانیسین ها می گویند که 
قیمت زمین ها را پرداخت کردیم و مسئولان باید وارد شوند تا سند این زمین ها 
انتقال پیدا کند و با این موضوع ما هم موفق هستیم و پس از چندین سال که 
گذشته است امیدواریم انتقال سند رسمی، به صنف مکانیسین ها انجام شود 
تا کار برای سایر صنوف راحت شود و گره از این قسمت باز شود. همچنین 
شهرهای دیزیچه و زیباشهر هم درگیر مسائل این کارگاه ها هستند که نیازمند 
هزینه زیاد است اما در نهایت باید کارگاه های خدماتی از داخل بافت شهر به 

این مناطق منتقل شوند.
 دکتر صالحی با اشاره با مسائل آب در کشور گفت : آب جزو اموال عمومی 
به حساب می آید و این وظیفه حاکمیت بوده که باید طی سال های گذشته به 
این مسئله ورود می کرده و مسئله آب فلات مرکزی را حل می کرده است که 
متأسفانه در سال های اخیر انجام شده است. امروز قرار دادن مردم روبه روی هم 

اصلًا خوب نیست.
 وی تأکید کرد : انتظار داریم که با ورود جدی دولت به موضوع انتقال آب 

از خلیج فارس ضمن استفاده از تجربه سایر کشورها بخش عمده 
مسئله آب صنایع و کشاورزی حل شود.

برای  سی تی اسکن  دستگاه  خریدن  جریان  به  اشاره  با  وی   
وزارت  ارزی  هیئت امنای  اختیار  در   ۴۲۰۰ ارز  گفت:  شهرستان 
بهداشت قرار می گرفت که بتواند تجهیزات موردنیاز بیمارستان ها 
را وارد کند اما از چند ماه قبل که این ارز شامل بحث و چالش شد، 

فعلًا هیئت امنای ارزی هیچ خریدی انجام نمی دهد.
 دکتر صالحی اضافه کرد: شهرستان دستگاه سی تی اسکن دارد 
اما با توجه به شیوع کرونا و استفاده بیش ازحد از آن، قطعات آن 
خراب می شود شهرستان نیازمند دستگاه جدید سی تی اسکن بود . 
مبلغ ۲ میلیارد تومان پرداخت کردیم تا دستگاه جدید بخریم اما با 
توجه زمزمه حذف ارز ۴۲۰۰، هیئت امنای ارزی دست نگه داشت 
تا وضعیت ارز ۴۲۰۰ مشخص شود؛ امروز قیمت یک دستگاه سی تی اسکن در 
بازار هفت و نیم میلیارد است که اگر ارز ۴۲۰۰ حذف شود، باید مابقی این مبلغ 

را تأمین کنیم و دستگاه جدید بخریم.
 دکتر صالحی با اشاره به کارگروه مهارت و اشتغال زایی شهرستان گفت: 
چهارمین جلسه این کارگروه در اواخر دوره مدیرعامل سابق فولاد مبارکه تشکیل 
شد که جلسه ای با مسئول خرید این مجموعه برگزار شد اما با توجه به تغییرات، 
فعالیت این کارگروه کاهش پیدا کرد و در اولین جلسه با مدیرعامل جدید بر 

سرمایه گذاری فولاد مبارکه برای استفاده از ظرفیت شهرستان تأکید کردم.
 وی با بیان اینکه وضعیت اجاره بهای مسکن با توجه به رقابت های کاذب 
را  زمینه  این  در  اولین جلسه  کرد:  اظهار  است،  پیداکرده  افزایش  به شدت 
در شهرستان برگزار کردیم و مدتی بعد دولت بخشنامه ای صادر کرد که 
شهرستان ها به صورت بومی وارد شوند و جلوی افزایش قیمت ها گرفته شود 
که دومرتبه در شهرستان جلسه را تشکیل دادیم که نتایج خروجی تأکید بر 
این بود که هر معامله ای باید در سامانه ثبت شود تا جلوی معاملات کاذب 

گرفته شود.
 نماینده مبارکه اضافه کرد: احساس می شود که این جلسات باید دو ماه 
یک بار برگزار می شد و دادستانی و دستگاه قضا باید با تخلفاتی که در این زمینه 
انجام می شود برخورد لازم انجام دهند. یکی از مصوبات این جلسات این بود 
که شهرداری ها باید وارد شوند و زمین های قابل آزادسازی و عرضه در سطح 

شهر بیشتر شود.
 وی با اشاره به طرح ملی مسکن ، بیان کرد: ساخت ۲۲ هزار واحد ملی 
مسکن در مجلسی برنامه ریزی شده بود و با توجه به اینکه مردم شهرستان 
از شهر مجلسی استقبال نمی کنند ، این خانه های خالی باعث مهاجرپذیری 
بیشتر شهرستان می شود و تبعات فرهنگی متعددی ایجاد می کند لذا با ساخت 
این تعداد واحد مخالفت کردیم و اکنون به ساخت هشت هزار واحد کاهش پیدا 
کرد و مشکل ما این است که برای بافت مرکز شهرهای شهرستان چه کاری 

باید انجام دهیم.
 دکتر صالحی با اشاره به آمار بیکاری در شهرستان مبارکه طی سال های اخیر، 
گفت: طبق آخرین آماری که در سال گذشته داریم آمار بیکاری از ۱۵ درصد 
به ۹/۴ درصد در ابتدای امسال رسید که اخیراً کارگاه ها و شرکت های مختلف 
شهرستان اشتغال هایی ایجادشده بود و طی آخرین گزارشی که رئیس اداره کار 

شهرستان مبارکه داد، این آمار مجدداً سه درصد کاهش یافته است .
 نماینده مردم مبارکه در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: یک مشکل دیگری 
که در خصوص اشتغال وجود دارد، بحث مهاجرت است که در بازه های زمانی 
مختلف مهاجرت هایی به این قصد انجام می شود ازنظر قوانین رسمی کشور ، 
افراد غیربومی که وارد منطقه ای می شوند بعد از۱۰ سال ، همان امتیازات 
بومی ها رادارند لذا ما به طور دائم با تقاضای کار مواجهیم و نمی توانیم بی کاری 

را در شهرستان به صفر برسانیم.
 وی با اشاره به استخدام ۱۳۰ نفر از افراد بومی در مجتمع فولاد مبارکه، 
خاطرنشان کرد: این ۱۳۰ نفر را در دوره مدیرعامل قبلی فولاد مبارکه قبول 
کرد و گفتند در قالب تفاهم منطقه ای ما کار را انجام می دهیم تا زمانی که 
مدیرعامل قبلی بودند ۵۶ نفر آن ها استخدام شدند و بعدازآن انتقال داده شد به 
مدیرعامل جدید که من این موضوع را مطرح کردم به زیرمجموعه هم سپرد و 
ماهانه تعدادی را جذب می کند و گفت تاکنون ۱۰۲ نفر استخدام شده اند که با 
کسر حدود ۳۰ نفر که مستقیم جذب شده اند تاکنون حدود ۷۰ نفر از این ۱۳۰ 
نفر جذب شده اند و این روند همچنان ادامه دارد و همچنین از این پس ضریب 
بومی برای آزمون های استخدامی و قراردادی جدید فولاد مبارکه و دیگر صنایع 

شهرستان لحاظ می شود.
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به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دفتر نماینده شهرستان مبارکه، جلسه بررسی 
همکاری و هماهنگی شهرستان با فولاد مبارکه با حضور دکتر صالحی، نماینده 
مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی با مدیرعامل فولاد مبارکه به 
همراه شهرداران و روسای شورای شهرهای مبارکه، دیزیچه، زیباشهر، کرکوند، 
مجلسی، طالخونچه و دهسرخ و بخشداران مرکزی و کرگن جنوبی و رئیس 

شورای شهرستان بعدازظهر امروز در مجتمع فولاد مبارکه برگزار شد.
دغدغه های متعدد شهرستان کمتر شنیده شده است 	

دکتر صالحی در این جلسه اظهار کرد: شهرستان مبارکه هفت شهر و ۲۳ روستا 
دارد که دغدغه های متعدد در حوزه های مختلف دارند که این موارد گفته شده 

است اما متأسفانه کمتر شنیده شده است.
نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی گفت: ما با ورود 
مدیرعامل جدید و تغییراتی که در حال شکل گیری است، امیدوار هستیم که 
شهرستان میزبان این صنعت، شهرستانی شود که درخور همجواری با این 
صنعت بزرگ باشد؛ اما مهمان هایی که در شهرستان حضور پیدا می کنند، طعنه 

می زنند که وضعیت شهرستانی که میزبان فولاد است نباید این گونه باشد.
خواهان کاهش آلایندگی ها هستیم 	

شوراها  روسای  و  شهرداران  شهرستان،  مردم  تمامی  اینکه  بیان  با  وی 
خواهان کاهش آلایندگی ها هستند، تصریح کرد: اخیراً روزهای متعددی 
داریم که شهرستان ازلحاظ آلایندگی وضعیت قرمز قرار دارد و ما به دنبال 

رفع آلایندگی ها هستیم.
نماینده مردم مبارکه خاطرنشان کرد: در درجه اول و از هر راهی که ممکن است 
باید آلایندگی ها کم شود؛ در این میان تکمیل کمربند سبز فولاد که به طور 

ناقص اجرا شده است می تواند بخشی از این راه باشد.
وی تأکید کرد: تیم فنی این مجتمع در کنار سازمان محیط زیست باید برای 

حفظ سلامتی و امنیت جانی مردم هرگونه کاری که می توانند را انجام دهند.
وضعیت جاده های مواصلاتی شهرستان بسیار بد است 	

وضعیت  گفت:  شهرستان  مواصلاتی  جاده های  به  اشاره  به  صالحی  دکتر 
جاده های مواصلاتی شهرستان بسیار بد است، این جاده های ازلحاظ زیرساختی 
اصلًا پاسخگوی حمل ونقل بسیار سنگین مجتمع فولاد مبارکه نیست؛ این 
مجتمع باید توسعه جاده های مواصلاتی شهرستان را به دلیل استفاده از آن، 

به صورت ویژه تری نگاه کند و این صنعت خود از ذینفعان آن خواهد بود.
مواصلاتی  راه های  وضعیت  از  راه  وزارت  از  مسئولان  حتی  کرد:  بیان  وی 
شهرستان تعجب کردند و گفتند که انتظار نداشتیم که جاده های مواصلاتی که 

شهرستانی که قطب صنعتی است، اینگونه باشد.
ارتقا فرهنگی شهرستان درخواست به حق مردم مبارکه است 	

وی ارتقا فرهنگی شهرستان را دیگر درخواست به حق مردم مبارکه بیان و 
تصریح کرد: فولاد مبارکه به عنوان یک صنعت مادر وارد این شهرستان و باعث 
تغییر سریع بافت سنتی این شهرستان به بافت صنعتی شد که در این تغییر 

فرهنگ شهرستان آسیب جدی و شدیدی دیده است.
دکتر صالحی اضافه کرد: اکنون فرهنگ شهرستان دچار وضعیتی شده است 
که بافت سنتی و یا بافت مدرن را در به صورت کامل ندارد و با یک وضعیت 
فرهنگی بی هویت و مخلوط روبه رو شدیم که این وضعیت مردم شهرستان را 

زجر می دهد.
نماینده مردم شهرستان مبارکه تأکید کرد: با متولیان فرهنگ شهرستان که 
صحبت می کنیم اعلام می کنند که باید کارهای زیادی را در قالب شورای 
فرهنگ عمومی شهرستان، مساجد و امور فرهنگی انجام دهیم اما عملًا هر 
آنچه در شهرستان انجام می شود هزینه برای آجر و سیمان و ساخت بناها 

می شود و کسی توجه فرهنگ نکرده است.

شهرستانی که در صدر شهرستان های آلاینده کشور قرار  	
دارد اما امکانات ورزشی ناقصی دارد

وی با اشاره به وضعیت ورزش در شهرستان مبارکه گفت: زمانی که می بینیم 
شهرستانی که ازلحاظ آلایندگی ها در صدر کشور قرار می گیرد اما امکانات 

ورزشی ناقصی دارد در فشار هستیم .
زیادی  بسیار  هزینه ای  قبل  سال  چند  مبارکه  فولاد  مجتمع  داد:  ادامه  وی 
انجام داده است تا ورزشگاه نقش جهان را در مرکز استان ایجاد کند که هنوز 
نقص های متعددی دارد؛ اما چه می شود که یک چهلم آن هزینه را به ورزش 

شهرستان مبارکه اختصاص ندادند.
دکتر صالحی بیان کرد: زمانی که حجم آلایندگی در یک منطقه بالا می رود، 
عوامل بیماری زا چند برابر بیشتر اثرگذار می شود و این نکته را در بیماری های 

مختلف در بین شهروندان شهرستان مبارکه می تواند مشاهده کرد.
وی افزود: نباید ورزش شهرستان مبارکه دغدغه بدهی پول آب و برق و گاز 
ورزشگاه ها را داشته باشد در صورتی که اخیراً ورزش شهرستان با مدیریت یک 
جوان توانا و باانگیزه شروع به فعالیت کرده است اما این مشکلات درگیری های 

فکری زیادی برای وی و دیگر مسئولان شهرستان ایجاد کرده است.
وی اضافه کرد: اگر بخواهیم نشاط در جامعه، افزایش سلامتی و مبارزه با مواد 
مخدر را داشته باشیم، نیازمند توسعه و تقویت ورزش هستیم که وضعیت فعلی 
ورزش شهرستان بسیار بد و واقعاً زجرآور است که باید در این جلسه تصمیمات 

جدی گرفته شود.
علی رغم موافقت مدیران عامل فولاد مبارکه در گذشته، چرا  	

مترو مبارکه پس از یک دهه پیشرفت نمی کند؟
دکتر صالحی با اشاره به تکمیل مترو مبارکه، گفت: سال ۹۰ مطالعات مقدماتی 
مترو مبارکه انجام شده است، مدیرعامل های مختلف مجتمع موافق این پروژه 
هستند اما چرا پس از یک دهه هنوز این پروژه پیشرفت نمی کند که جای 
سؤال است؛ اگر قائل به انجام این پروژه هستید باید یک تیم منسجم و متمرکز 
تشکیل و همکاری های لازم انجام شود تا این پروژه به بهره برداری برسد و 

نباید جلوی کار گرفته شود.
نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی اظهار کرد: اگر ۱۰ سال 
قبل این پروژه شروع شده بود با چه هزینه ای تمام می شد؟ و باید با هزینه هایی 
که اکنون شروع می شود، مقایسه شود؛ قسمت اول این پروژه انجام شده است اما 

قسمتی که متولی آن فولاد مبارکه است هیچ قدمی برداشته نشده است.
برای مردم دردآور است که همجوار فولاد مبارکه باشند اما  	

برای سی تی اسکن به شهرستان دیگر مراجعه کنند
دکتر صالحی تصریح کرد: برای مردم شهرستان دردآور است که همجوار فولاد 
مبارکه باشند اما به دلیل خرابی دستگاه سی تی اسکن بیمارستان شهرستان، به 

شهرستان دیگر مراجعه کنند.
وی اضافه کرد:مردم به حق مطالبه دارند که شهرستان همجوار صنایع مبارکه 
با مشکل خرید یک دستگاه سی تی اسکن و یا خرابی چندی ماهه دستگاه های 
آمبولانس مواجهه نشوند؛ از مرکز استان درخواست کمک می کنیم می گویند که 
تا تعمیر این آمبولانس، از آمبولانس ذخیره یک شهرستان دیگر استفاده کنید 

که این مسئله درشأن شهرستان مبارکه نیست
نماینده مبارکه افزود: شهرستان صنعتی است و فولاد مبارکه از دیگر صنایع 
شهرستان عظیم تر است و اگر حادثه ای که در صنایع پیش بیایید که درگذشته 
رخ داده است، خط اول مراجعه افراد حادثه دیده همین بیمارستان مبارکه است و 
ازنظر پزشکی هم زمانی که شرایط بیمار پایدار نشده باشد، هیچ کس اجازه اعزام 

بیمار را ندارد.
وی تأکید کرد: ۲۰ سال از ساخت بیمارستان مبارکه گذشته و ساختمان و 
تجهیزات آن نیازمند بروزرسانی است و نیاز است که صنایع شهرستان یک نگاه 

بهتری به این بیمارستان داشته باشند.
دکتر صالحی اضافه کرد: بی مبالاتی صنایع به بخش بهداشت و درمان این 
شهرستان دیده می شود در صورتی که صنایع شهرستان ذینفع این بخش است.

تماشــای اتوبوس های فولاد مبارکــه علی رغم بیکاری در  	
شهرستان مبارکه

وی با بیان اینکه اشتغال در صنعت فولاد مبارکه دیگر خواسته مردم است، 
تصریح کرد: مردم بر این اعتقاد هستند که سهم ما از فولاد مبارکه تماشای 
اتوبوس هایی قطاروار است که صبح ها وارد شهرستان و عصرها خارج می شود، 
شده است درحالی که جوانان این منطقه بیکار هستند و ما در خط اول عوارض 

این صنعت هستیم.
شهرستان دچار یک برانگیختگی شده و هرچه زودتر با اتخاذ  	

تصمیم های درست، التهاب را ترمیم کنید
نماینده مبارکه افزود: این مشکلات و مسائل در سال های مختلف روی دل 
مردم این شهرستان انباشته شده است و تاکنون به جایی رسیده است که در این 
زمان، خشک سالی باعث کاهش صبر و توان کشاورزان شده است و احساس 
می کنند با صنایع بزرگ همجوار هستند اما دیده نمی شود؛ اکنون شهرستان 
دچار یک برانگیختگی شده است و هرچه زودتر با اتخاذ تصمیم های درست، 

التهاب ایجاد شده را ترمیم کنید.
قسمت تکامل و توســعه فولاد مبارکه وظیفه خود را ناقص  	

انجام داده است
وی تأکید کرد: قسمت تکامل و توسعه فولاد مبارکه در سال های گذشته 
وظیفه خود را ناقص انجام داده است؛ شما که جزو مدیران جوان این مجموعه 
این همه  شاهد  دیگر  و  ببرید  پیش  به درستی  را  کار  خود  باهمت  هستید 

گله مندی نباشیم.
از  این نشست گفت: فولاد مبارکه    مدیرعامل مجتمع فولاد مبارکه در 
پروژه های فرهنگی و ورزشی منطقه پیرامون خود حمایت خواهد کرد و در 
حال حاضر نیز کلیه پروژه های شهرستان مبارکه بر اساس نیازهای منطقه باید 

به گونه ای اولویت بندی شوند تا جهت مند بوده و برای مردم محسوس باشد.
محمدیاسر طیب نیا بیان کرد: فولاد مبارکه همواره در حوزه مسئولیت های 
اجتماعی پیشرو بوده و برخلاف شایعات مطرح شده، بخش عمده ای از آب 
موردنیاز خود را بازچرخانی می کند و روش های مختلفی را با سرمایه گذاری های 
بسیار زیاد برای استفاده بهینه از آب مصرفی خود به کار گرفته است و کاهش 

چشمگیر مصرف آب از جمله نتایج این اقدامات بوده است.
وی افزود: تعداد قابل توجهی از کارکنان و پیمانکارانی که در شرکت فولاد 
مبارکه مشغول به کارند از میان مردم شریف شهرستان مبارکه و منطقه پیرامون 

آن هستند که البته این مسئله حق طبیعی شهرستان مبارکه است.
مدیرعامل مجتمع فولاد مبارکه با توضیح اینکه بر روی این ادعا تأکید می کنم 
که فولاد مبارکه همواره متعهدانه عمل نموده و امروز تا حد زیادی به یک 
صنعت سبز نزدیک شده است، تصریح کرد: فولاد مبارکه مزایای زیادی برای 
کشور و مردم منطقه داشته و دارد؛ نباید از مزایایی که این صنعت در منطقه 
به وجود آورده غافل شد و نگذاریم ثمرات فولاد مبارکه برای کشور استان و 

منطقه فراموش شود.
وی ادامه داد: عدالت از شعارهای به حق جمهوری اسلامی است و افزایش 
مطالبه گری مردم نشانه بصیر بودن آن ها است؛ اما انتظارات مردم نیز باید 
منطقی باشد چراکه اصلاح امور چه در فولاد مبارکه و چه در کل کشور نیازمند 

زمان کافی است.
طیب نیا با بیان اینکه پیشبرد اهداف در فضایی عقلانی و منطقی یک ضرورت 
است، خاطرنشان کرد: نگذاریم برخی مشکلات به بحران تبدیل شوند تا به جای 
مدیریت حل مشکل، مجبور به مدیریت حل بحران باشیم و نیاز داریم دیدگاه 

مردم نسبت به فولاد مبارکه و دیگر صنایع بزرگ کشور را اصلاح کنیم.
صنایع  مورد  در  اشتباه  اطلاعات  و  آمار  برخی  انتشار  متأسفانه  گفت:  وی 
استراتژیک کشور موجب تصویرسازی اشتباه در ذهن مردم شده است و برکات 

این صنایع برای منطقه و کشور آنچنان که باید مطرح نمی شود.
همچنین در این جلسه دستور تشکیل کارگروه با حضور شهرداران و شوراهای 
رفع  دارکردن  اولویت  برای  مبارکه  فولاد  مسئولان  و  شهرستان  شهرهای 
مشکلات شهرستان، حضور میدانی مسئولان مجتمع فولاد مبارکه برای بررسی 

وضعیت و کمک به ورزشگاه ها و تعمیر سه دستگاه های آمبولانس داده شد.

متأسفانه  دغدغه های متعدد شهرستان مبارکه کمتر شنیده شده است
دکتر صالحی در جلسه بررسی همکاری و هماهنگی شهرستان با  شرکت فولاد مبارکه گفت :
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 مسئولان محیط زیست راهکارهای کاهش 
آلایندگی را به صنایع آموزش دهند

دکتر صالحی در گفت وگو با خبرگزاری تسنیم در اصفهان با اشاره به آلودگی 
کلانشهرها و شهرهای صنعتی اظهار داشت: آلودگی کلانشهرها و شهرهای 
صنعتی از مسائل دیرینه در کشور ما به شمار می رود و در این راستا لازم است که 

از هر راهی نسبت به کاهش آلودگی هوا و آلاینده ها اقدام کرد.
وی با بیان راهکارهای لازم در جهت کاهش آلایندگی ها ادامه داد: در این راستا 
لازم است از طریق اصلاح سوخت صنایع، ایجاد کمربندهای سبز در اطراف 
صنایع و همچنین استفاده از تکنولوژی های جدیدی که آلایندگی ها را به حداقل 

برساند، استفاده کرد.
نماینده مردم مبارکه در مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: لازم است که 
مجلس محیط زیست را در جهت انجام رسالت های لازم در این زمینه برخط 
کند، این در حالی است که در حال حاضر تولید نیز در کشور ما از اهمیت بالایی 
برخوردار است و محیط زیست باید راهکارهای کاهش آلایندگی را از طریق 

آموزش و کمک به صنایع ارائه دهند.
وی پیرامون رویکرد مجلس در این زمینه تصریح کرد: در سال گذشته بحث هایی 
پیرامون تعلق گرفتن سهمی از عوارض آلایندگی به محیط زیست بود که این 
طرح سال گذشته در مجلس تصویب نشد، در حال حاضر مبلغ عوارض آلایندگی 
به شهرداری ها تعلق می گیرد و شهرداری ها موظفند که این مبلغ را صرف فضای 

سبز و رفع مسائل محیط زیست شهرها کنند.

 گزارش عملکرد نماینده شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی -  پاییز  1400

مبارکه،  شهرستان  نماینده  دفتر  رسانی  اطلاع  پایگاه  گزارش  به 
شهرستان  )ره(  خمینی  امام  امداد  کمیته  رئیس  علیزاده،  مهدی 
سری   43 گفت:  اداره  این  ماه   10 عملکرد  خصوص  در  مبارکه 
توزیع شده  نیازمندان  بین  و  تهیه  بخاری  کولر، 91  جهیزیه، 110 
است و سه ساختمان برای مددجویان نیازمند خریداری و در اختیار 

آن ها شده است.
پنل  مورد  هفت  است،  احداث  حال  در  ساختمان   25 افزود:  وی 
خورشیدی برای درآمد پایدار و ثابت خانواده های ایتام و نیازمندان 
تهیه شده است؛ 30 بافنده فرش دستبافت در شهرستان داریم که 
حدود 35 تخت فرش از مددجویان برای فروش اقدام کردیم و پول 

آن به حساب مددجویان پرداخت شده است.
علیزاده با اشاره به کمک های نماینده مبارکه گفت: 500 بسته لوازم التحریر با پیگیری دکتر صالحی از فولاد مبارکه گرفته 
شده و در بین نیازمندان شهرستان توزیع شده است و همچنین 100 میلیون تومان از طریق دفتر نماینده مبارکه از فولاد 

مبارکه برای تهیه جهیزیه گرفته شده است.
وی اضافه کرد: همچنین دو نامه برای سیمان سپاهان و معدن فولاد سنگ زدیم و آن ها را برای کمک به نیازمندان 

شهرستان دعوت کردیم.
از  یکی  مبارکه  بیان کرد: ساماندهی خیریه های شهرستان  مبارکه  )ره( شهرستان  امام خمینی  امداد  رئیس کمیته 
مهمترین برنامه هایی است که نماینده مردم مبارکه پی گیر آن است . 60 خیریه در شهرستان مبارکه به ثبت رسیده است 

که 40 خیریه فعال است.
وی ادامه داد: از این تعداد 14 خیریه به سمت تخصصی شدن آمدند و با کمیته امداد همکاری می کنند که سامانه کمیته 
امداد تحویل آن ها شد و پیگیر هستیم دیگر خیریه های شهرستان را به سمت تخصصی شدن ببریم؛ کمیته امداد در هر 

شهری یک پایگاه مرکزی نیکوکاری دارد که 19 مرکز نیکوکاری در شهرستان مبارکه ایجاد کرده است.
علیزاده تصریح کرد: کمیته امداد در بخش های دیگر هم فعالیت می کند که این بخش های هم اعتبارات امدادی، 

کمک های مردمی، اعتبارات دولتی داریم که در بخش های معیشت، درمان، فرهنگی و مسکن هزینه می شود.
وی با توضیح اینکه شهرستان مبارکه دو هزار و 850 و پنج هزار و 500 مددجو تحت پوشش کمیته امداد دارد، اظهار 
کرد: درآمد صدقات شهرستان در 10 ماه گذشته یک میلیارد و 800 هزار تومان است؛ کمک شرکت ها به کمیته به دلیل 
وضعیت موجود کاهش پیدا کرده است اما فولاد مبارکه در چند بخش 10 راس گوسفند نذری اهدا کرده است، غذای مازاد 

، بسته های لوازم التحریر و کمک هزینه جهیزیه  نیز از سوی فولاد مبارکه جذب می شود.

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دفتر نماینده شهرستان مبارکه، رسول 
خصوص  در  مبارکه  شهرستان  جوانان  و  ورزش  اداره  رئیس  باروتی، 
برتر  لیگ  میزبان مسابقات  این مدت  در  ما  اداره گفت:  این  عملکرد 
بازی های  سنتی  مسابقات  میزبان  مرحله  دو  کشور،  دوچرخه سواری 
بومی و محلی استان اصفهان و میزبان مسابقات لیگ شنای قهرمانی 
مبارکه  همچنین  و  بودیم  سنی  رده های  همه  در  و  اصفهان  استان 

به عنوان پایگاه استعدادیابی شنای کشور معرفی شد.
فوتبال،  داوری درجه سه  برگزاری دوره  آموزش،  در بخش  افزود:  وی 
دوره مربی گری آمادگی جسمانی در بخش آقایان و بانوان، دوره تئوری 
مربی گری درجه سه، دوره مربی گری و داوری درجه سه بدمینتون، دوره 

داوری درجه سه بسکتبال، دوره نجات غریق درجه یک و دو برگزار کردیم.
باروتی با توضیح اینکه در بخش پروژه ها تکمیل زمین چمن مصنوعی شهر مجلسی، احداث بزرگ ترین پیست اتومبیل رانی 
آفرود استان اصفهان در شهر دیزیچه را داشتیم، بیان کرد: همایش پیاده روی خانوادگی پخش زنده صبح و نشاط شبکه 
سه و شبکه اصفهان را داشتیم و اعزام تیم کونگ فو شهرستان مبارکه به مسابقات کشوری به میزبانی سنندج داشتیم و 

همچنین میزبان تیم پارابدمینتون کشور بودیم.
وی اضافه کرد: میزبان مسابقات لیفت بانوان قهرمانی استان اصفهان بودیم و المپیاد بدنسازی استان اصفهان در چهار رشته را در 

شهرستان مبارکه برگزار کردیم؛ 300 عنوان برنامه استانی، کشوری و شهرستان در شهرستان مبارکه برگزار شده است.
رئیس اداره ورزش و جوانان شهرستان مبارکه با اشاره به کمک های نماینده مردم مبارکه گفت: با کمک دکتر صالحی 
800 میلیون ورزشگاه طالخونچه جذب و سالن و تجهیزات این سالن بازسازی شد و برای تکمیل زورخانه نکوآباد هم 300 

میلیون تومان کمک شد.
وی با بیان اینکه برای اولین بار و پس از چند سال جلسه هیئت های ورزشی با نماینده شهرستان برگزار شد، تصریح کرد: 
جلسه خوب فوق العاده ای بود و بازتاب خوبی بین هیئت های ورزش داشت و قول های دکتر صالحی، برای رفع مشکلات 

این مجموعه ها دادند که یکی از موارد این جلسه پیگیری وضعیت ورزشگاه آزادی بود.
باروتی اضافه کرد: به همت نماینده مردم مبارکه جلسه پیگیری وضعیت ورزشگاه آزادی با حضور مدیران فولاد مبارکه، اداره کل 

ورزش و جوانان استان و مسئولان شهرستان برگزار شد و از وضعیت نابسامان این ورزشگاه بازدید شد.
وی اظهار کرد: مقرر شد با صبحت های نماینده با مدیرعامل فولاد مبارکه لیستی از اولویت های تعمیراتی و تجهیزاتی 
شهرستان تهیه و برای کمک انجام شود؛ در حال پیگیری هستیم و اداره کل ورزش استان در حال طراحی است که با تعامل 

با فولاد مبارکه بتوانیم طرح جامعی را در ورزشگاه آزادی عملیاتی کنیم.

نگاهی کوتاه به عملکرد 10 ماهه کمیته امداد امام خمینی )ره( شهرستان مبارکه نگاهی کوتاه به عملکرد  اداره ورزش و جوانان شهرستان مبارکه در سال جاری

دکتر صالحی و اعضای فراکسیون زنان با سجادی، وزیر ورزش و معاونان 
نشست  این  در   . کردند  گفتگو  و  دیدار  اسلامی  شورای  مجلس  در  وزارت 
نمایندگان به بیان دغدغه ها و دیدگاه های خود در خصوص ورزش بانوان و 

حوزه های انتخابیه پرداختند.
نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی در این جلسه گفت: برای 
پیشگیری از هر معضل اجتماعی باید به ورزش توجه شود، بخشی از مشکلاتی که 
امروز در حوزه های انتخابیه با آن مواجه هستیم در صورت جدی گرفتن و پرداختن 

به حوزه ورزش رفع و خنثی می شود.
دکتر صالحی افزود: علی رغم تعداد زیاد ورزشکاران در شهرستان مبارکه اما 
در هزینه های حفظ و نگهداری اماکن ورزشی و تهیه تجهیزات و پروژه های 

نیمه کار ورزشی مشکل داریم.
بوده و حتی  استان  تأکید کرد: در شهرستانی که روزی قطب ورزشی  وی 

به  امروز  ورزشی  اماکن  از  برخی  برگزار می شده،  آن  در  مسابقات کشوری 
مخروبه ای بلااستفاده تبدیل شده است.

مبارکه  شهرستان  به خصوص  و  اصفهان  استان  کرد:  بیان  مبارکه  نماینده 
که  هستند   ... و  اسپانسر  لباس،  نیازمند  که  دارد  متعددی  ورزشی  تیم های 

وزارت ورزش باید در این زمینه حمایت جدی داشته باشد.
جدی  به صورت  ورزش  در  مبارکه  شهرستان  بانوان  کرد:  خاطرنشان  وی 
حضور دارند و چندین ملی پوش داریم اما درگیر مشکلاتی هستند که باید 

به صورت ویژه از آن ها حمایت کرد.
دکتر صالحی اضافه کرد: احداث باغ های بانوان یکی از راه های توسعه ورزش 

بانوان است که توسعه این اماکن هم در برنامه های وزارت ورزش باشد.

مشکلات بانوان ملی پوش شهرستان مبارکه به صورت ویژه رفع شود

مرکز  اخیر  گزارش  به  اشاره  با  فارس  خبرگزاری  با  گفت وگو  در  صالحی  دکتر 
پژوهش های مجلس درباره ارزیابی وضعیت تولید مواد اولیه دارویی در ایران از منظر 
میزان تأمین بازار، ارزبری، عمق تولید، سطح فناوری و قیمت محصول اظهار کرد: در 
بخش دارویی باید نهایت دقت شود که بهترین مواد اولیه وارد کشور شود تا بهترین 

داروها ساخته شود.
نماینده مردم مبارکه در مجلس شورای اسلامی گفت: متاسفانه بارها شاهد بوده ایم 
افرادی که برای واردات، ارز گرفته اند مواد اولیه غیر ضروری وارد کشور کرد ه اند و از این 
جهت در جنبه دارو  نیز این مسأله را بعید نمی دانیم که متاسفانه این افراد به جای اینکه 

به کیفیت بپردازند کمیت و مسائل صوری و ظاهری را در نظر گرفته باشند.
وی افزود: با نظارت هایی که به طور دقیق تر انجام می شود امیدواریم که در دولت جدید 
دیگر شاهد این مسائل نباشیم و واقعا ارز دولتی برای موارد ضروری و مورد نیاز مردم 

اختصاص داده شود.
عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس در پاسخ به این سؤال که آیا تخصیص یافتن 
ارز دولتی و ترجیحی به واردکنندگان مواد اولیه تولید دارو را صحیح می دانید، تصریح 
کرد: در مجلس و در قانون برنامه بودجه ۱۴۰۰ نمایندگان ارز را از داروها و کالاهای 
اساسی حذف نکردند چرا که نگران بودند حذف این ارز به طور ناگهانی باعث افزایش 
قیمت می شود و در شرایط تورم، فشار بر مردم بیش تر می شود بنابراین برای سال ۱۴۰۰ 
همه نمایندگان متفقا بر این مسأله ماندیم که برای کالاهای اساسی و داروهای مورد 
نیاز مردم ارز دولتی همچنان به قوت خود باقی بماند که این موضوع شامل مواد اولیه 

تولید دارو نیز می شود.

وی اضافه کرد: این اجازه به این معنا نیست که عده ای از این قانون سوء استفاده کنند و 
مواد اولیه بی کیفیت و غیر ضروری وارد کنند بلکه قطعا باید نظارت های دقیقی صورت 

بگیرد که مواد اولیه مورد نیاز و با کیفیت وارد کشور شود.
دکتر صالحی تاکید کرد: نقش وزارت بهداشت در این قضیه و موضوع نظارت ها بر این 
شرکت ها و افراد، محوری و اساسی است و متولی اصلی در این مسئله سازمان غذا و 

دارو است که باید نظارت لازم را انجام دهد تا کسی از قانون تخلف نکند.
نماینده مبارکه در پاسخ به این سؤال که در گزارش مرکز پژوهش های مجلس به این 
موضوع اشاره شده است که داروهای تولید شده از سوی این شرکت ها درواقع بسته 
بندی مجدد و تولید نمایی بوده اند و یا داروهای پرفروش و غیرضروری با هدف کسب 
سود بیش تر بوده است تا این افراد بتوانند ارز دولتی را از آنِ خود کنند، گفت: متاسفانه 
بخشی از مافیای دارویی که این روزها از آن صحبت می شود به همین شکل 
عمل می کند و علاوه بر اینکه داروهای مورد نیاز از چرخه توزیع مناسب خودش 
خارج می شود، این شکل هم شکلی از مافیای دارو است که متاسفانه این مافیا 
به اشکال مختلف در جامعه برای سودجویان منفعت دارد و اجازه وارد شدن مواد 

با کیفیت را نمی دهد.
وی خاطرنشان کرد: احساس می شود که اخیرا نظارت ها شدیدتر اعمال می شود تا 
دیگر شاهد چنین مسائلی در جامعه نباشیم هر چند که  قطعا اگر گزارشی به دستگاه 
قضایی برسد و آن ها با موارد مشکوکی در این زمینه روبرو شوند قطعا برخورد مناسب 

با خاطیان نیز صورت می گیرد.

مافیای واردات مواد اولیه دارویی، اجازه وارد شدن مواد با کیفیت را نمی دهد

نماینده شهرستان مبارکه در دیدار با سجادی، وزیر ورزش و جوانان گفت : 
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دکتر صالحی، نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی در روند 
بازدید از صنایع شهرستان و تأکیدات رهبر انقلاب برای مانع زدایی و پشتیبانی از 
تولید، از شرکت قند نقش جهان بازدید و با مسئولان شرکت در خصوص مسائل و 

مشکلات این صنعت گفت وگو کرد.
دکتر صالحی، نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی در روند 
بازدید از صنایع شهرستان و تأکیدات رهبر انقلاب برای مانع زدایی و پشتیبانی از تولید، 
امروز از شرکت قند نقش جهان بازدید و با مسئولان شرکت در خصوص مسائل و 

مشکلات این صنعت گفت وگو کرد.
نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی گفت: این کارخانه را برای 
بار دوم می بینیم و انتظار ما این بود که وضعیت این شرکت باید بهتر از شرایط موجود 
باشد و همچنین این صنعت که در 55 سال گذشته  فراز و نشیب هایی را دیده است 

امروز باید پویا و شاداب تر باشد.
دکتر صالحی با بیان اینکه مسیر ورود و خروج کارخانه و تردد زیاد کامیون ها در شأن 
این صنعت نیست، اظهار کرد: شرکت قند نقش جهان دورانی در اوج فعالیت بود 

اما امروز با توجه به مدیریت ضعیف در سالهای اخیر با مشکلاتی مواجه شده است.
وی افزود: کارشناسان اقتصادی ۷0 درصد مشکلات حاضر کشور را حاصل سو 
مدیریت اعلام می کنند که ما این نکته را در این شرکت مشاهده کردیم که البته این 

مشکلات با همت، دلسوزی، رسیدگی و نظارت حل شدنی است.
نماینده مردم مبارکه تصریح کرد: شرکت یک واحد زنده است و باید به آن جدی 
رسیدگی کرد اما با این بازدید فرسودگی تجهیزات و امکانات را مشاهده کردیم در 
صورتی که قانون اقتصاد است که بخشی از سود سالیانه شرکت باید در بحث بهسازی  

و توسعه اخصاص پیدا کند.
وی اضافه کرد: درخصوص مشکلات مالی سال 9۷ این مجموعه ، کسی قبول 
نمی کند که یک نفر در این جریان مداخله کرده باشد و زمانی که چنین پرونده 
سنگینی در کارخانه تشکیل می شود قطعا رانت وجود داشته است که به راحتی 

منابع این کارخانه شده است.
دکتر صالحی با بیان اینکه کاهش تولید شرکت قند نقش جهان، به یک سوم ظرفیت 
تولید باعث می شود که  صنعت به بازار و مردم آسیب برساند، خاطرنشان کرد: اگر 
کارخانه با تمام ظرفیت کار کند هزینه کارگر و هزینه های جاری تأمین می شود و 

درآمد حاصل، پاسخگوی نیازهای شما نیز خواهد بود.
نماینده مبارکه با توضیح اینکه طبق تأکیدات رهبر انقلاب، حمایت از تولید یکی از 

اصلی ترین وظایف ما است، تأکید کرد: این صنعت به مجموعه مدیریتی فعال تر 
نیازمند است و بدنه مدیریتی باید تلاش بیشتر کند و چرخه محصول از تولید تا مصرف 

نیازمند نظارت جدی است.
وی ادامه داد: بخشی از حمایت شرکت قند نقش جهان سرمایه گذاری در بذر است 
و باید شما از کشاورزان حمایت کنید، به طور مثال امروز طرح ملی بذر خود کفایی 
در دانشگاه مجلسی وجود دارد که باید با همکاری صنایع از این طرح پشتیبانی کنیم 
و علاوه بر اینکه بخشی از مشکلات شما حل می شود، سرمایه گذاری برای آینده 

کشور در زمینه کشاورزی نیز خواهد بود.
دکتر صالحی با اشاره به وسعت بالای این کارخانه گفت : از مباحث دیگر این 
شرکت، زمین های این کارخانه است که متاسفانه امروز بدون برنامه به بافت متروکه 

تبدیل شده است.
وی بیان کرد: وظیفه کل مسئولان طبق تأکیدات رهبر انقلاب در زمینه پشتیبانی از 
تولید، ارائه تسهیلات بانکی و مواد اولیه است که برای تولید به شما کمک کنند و  این 

کمک ها در کنار مدیریت مناسب و خوب اثر گذار است.
نماینده مبارکه گفت: دولت عزم خود را برای رفع مشکلات موجود جذم کرده است 
و همچنین مجلس و قوه قضاییه در این زمینه حمایت های لازم را انجام می دهند 

و همچنین باید برای رفع مشکلات در صنایع، نظارت ها بیشتر و بهتر اعمال شود.
لازم به ذکر است که در این جلسه مدیرعامل و معاونین شرکت قند نقش جهان 
مشکلات و مسائل این صنعت را مطرح کردند، یکی از موارد مطرح شده، مشکل 
انشعاب آب این صنعت بود که با پیگیری دکتر صالحی، ارائه انشعاب آب این مجموعه 

با جدیت بیشتر پیگیری شد.

مردم  نماینده  صالحی،  دکتر  حضور  با  شهرستان  ورزشی  مشکلات  بررسی  جلسه 
شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی، رئیس اداره ورزش و جوانان و رؤسای 

هیئت های ورزشی شهرستان برگزار شد.
نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی در این جلسه گفت: ورزش 
پس از اقتصاد، بیشترین آسیب را از کرونا دیده است که باید با رعایت پروتکل های 

بهداشتی و واکسیناسیون، فعالیت های کشور را تعطیل کنیم.
دکتر صالحی بیان کرد: پرداخت به ورزش موجب نشاط و سلامتی در جامعه و مقابله 
بیماری ها می شود، از هر زاویه ای نگاه کنیم به مدیریت جامعه، مدیریت فعالیت های 

ورزشی مهمترین بخش جامعه است.
وی افزود: اخیرا کرونا و بودجه ای نامتناسب که در این بخش در نظر گرفته شده است 

مشکلات را متعدد کرده است.
نماینده مبارکه خاطرنشان کرد: با ورزشکاران مختلفی که برخورد می کنیم علی رغم 
مشکلات و کمبود ها، از تحول ایجاد شده در ورزش شهرستان می گویند که از رئیس 

این اداره تشکر می کنیم.

وی اضافه کرد: شهرستان مبارکه ظرفیت و پتانسیل های زیادی دارد و کمبودی در تعداد 
اماکن ورزشی نداریم اما با کمبود تجهیزات ابتدایی و امکانات اولیه روبه روهستیم، با توجه 

به اهمیت ورزش، حمایت از ورزشکاران شهرستان از اولویت های ما است.
همچنین در این جلسه رؤسای هیئت های ورزشی شهرستان مشکلات و دغدغه های 

خود را مطرح کردند.

فعالیت های خوبی در شهرستان انجام می شود  	
اما اطلاع رسانی خوبی صورت نمی گیرد

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دفتر نماینده شهرستان مبارکه، خبرگزاری خانه ملت در گزارشی 
در خصوص دیدار دکتر با مدیرعامل مخابرات استان اصفهان نوشت، نماینده مردم مبارکه در 
مجلس شورای اسلامی با مدیرعامل، معاونان ارتباطات سیار و معاون شبکه مخابرات استان 
اصفهان و رئیس مخابرات شهرستان مبارکه دیدار و در خصوص مسائل و مشکلات شهرستان 

گفت وگو کرد.
وی در این نشست گفت: شهرستان مبارکه، شهرستانی مهمی است و با توجه به شیوع کرونا و 
آنلاین شدن فضای آموزشی، استفاده از اینترنت و فضای مجازی چند برابر شده است و روستاها 

و شهرهای شهرستان نیازمند توسعه زیرساخت ها است که باید سریع انجام شود.
نماینده مبارکه با بیان اینکه شرکت ها و صنایع بزرگ شهرستان مبارکه نیازمند اینترنت نسل جدید 
هستند، اظهار کرد: کمک به مخابرات کمک به اشتغال زایی است و دیده ایم که در هر حوزه ای در 

ای سی تی سرمایه گذاری شود، بیشتر از حد تصور خروجی اشتغال داشته است.
وی تصریح کرد: در جلسه ای که با وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات داشتیم، وضعیت استان 
و شهرستان را مطلوب و خوب گزارش کردند، اما اگر ظرفیت فعلی توسعه پیدا نکند در آینده 
باعث بروز مشکلات زیادی خواهد شد، لذا در این خصوص اقدامات و حمایت های خود را انجام 

می دهیم.
دکتر صالحی خاطرنشان کرد: تا جایی که بتوانیم این موضوع را در مجلس پیگیری می کنیم تا 
مشکلات این بخش حل شود؛ هم اکنون نیز در حال پیگیری هستیم تا فیبر نوری در روستاها و 
شهرهای شهرستان توسعه یابد و خدمات لازم باکیفیت مناسب و خوبی به دست مصرف کننده 

برسد.
در ادامه اسماعیل قربانی مدیرعامل مخابرات استان اصفهان هم گفت: ظرفیت عملیات توسعه 
زیرساخت تلفن و اینترنت در استان وجود دارد اما نیازمند اعتبار و بودجه هستیم؛ ظرفیت نفوذ تلفن 
در شهرستان مبارکه ۴۱ درصد است و ۴۴ سایت سیار در شهرستان وجود دارد که ۴۳ سایت ۳ 

جی و ۴۰ سایت ۴ جی، آخرین تکنولوژی تلفن همراه در شهرستان وجود دارد.
وی تصریح کرد: وضعیت استان اصفهان در خصوص شبکه سیار بسیار خوب است، در کشور به 

لحاظ ضریب نفوذ تلفن همراه و کیفیت شبکه جز استان های تراز اول کشور هستیم.
قربانی افزود: ۲۴ هزار پورت اینترنت خانگی )Adsl( در شهرستان مبارکه وجود دارد و با توجه به 

درخواست های شما و مردم شهرستان برای گسترش تعداد پورت های پرسرعت اینترنت، برنامه 
برای افزایش فیبر نوری در شهرستان داریم.

مدیرعامل مخابرات اصفهان خاطرنشان کرد: ما در اصفهان برای تعیین وضعیت شهرستان ها ۲۵ 
شاخص ارزیابی داریم که شهرستان مبارکه جزو شهرستان های برتر استان است و وضعیت خوبی 

دارد اما همچنان نیازمند توسعه زیرساخت است.
قربانی تاکید کرد: سرمایه گذاری در روستاها باید یکی از مطالبات جدی نمایندگان مجلس و مردم 
از دولت باشد که با توجه به زیرساخت خوب در استان آمادگی داریم با سرمایه گذاری دولت برای 

توسعه ارتباطات روستاها، این توسعه را در سریع ترین زمان ممکن انجام دهیم.
وی افزود: ۹ روستای شهرستان مبارکه دارای فیبر نوری هستند، ۲۶ روستای شهرستان دارای 
ارتباطات هستند و ۲۵ روستای شهرستان مبارکه دارای اینترنت خانگی و اینترنت نسل ۳ جی 

و ۴ جی هستند.
وی بیان کرد: تکنولوژی ۳ جی و ۴ جی پهنای پهن محسوب می شود و سایت های منطقه مبارکه 
همه دارای این پهنا هستند؛ سایت های حوض ماهی و بروزاد را توسعه دادیم و برای توسعه دو 

سایت کارخانه ای هفت تیر و سیمان سپاهان برنامه ریزی می کنیم.
قربانی در پایان بابیان اینکه حفاری پروژه طالخونچه انجام شده است و پیگیر نصب دکل هستیم، 
تاکید کرد:  دو سایت شهر مبارکه مهم است که با کمبود تجهیزات مواجهه شدیم و امیدوار هستیم 

بتوانیم تا پایان امسال توسعه این دو سایت را کامل کنیم.

ضرورت تسریع توسعه زیرساخت های اینترنت در شهرستان مبارکه

دکتر صالحی در جلسه شورای اداری شهرستان گفت: روابط عمومی 
همه ادارات شهرستان باید فعال و پویا شود؛ فعالیت های خوبی در 

شهرستان انجام شود اما اطلاع رسانی خوبی انجام نمی شود.
نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی 
بیان کرد: مدیر جهاد کشاورزی شهرستان گزارش خوبی ارائه 
کرد که علی رغم خشکسالی در منطقه و با تلاش های در 
اداره و پرسنل، خوشبختانه شاخص های کشاورزی در  این 
بخش تولید محصولات کشاورزی دامداری و خدماتی که به 
کشاورزان ارائه شده، شاخص های خوبی و ممتازی در استان 

اصفهان است.
طبق  و  شهرستان  کار  اداره  تلاش  با  همچنین  افزود:  وی 
اعلام آن ها، شاخص بیکاری شهرستان در این مدت کاهش 
چشمگیری داشته است و بخش ورزش هم با حضور مدیر جوان 

و بومی شهرستان، تکان بسیار خوبی خورده است.
دکتر صالحی با بیان اینکه رئیس اداره ورزش شهرستان همت 
کرده و شادی و امید به ورزش مبارکه برگردانده است و نیازمند 
همکاری همه دستگاه ها و نهادهای شهرستان است، تأکید کرد: 
ورزش به دلیل تزریق امید و نشاط در جامعه، حفظ جوانان و 
نوجوانان از آسیب های اجتماعی باید مورد توجه همه روسای 
ادارات و دستگاه های شهرستان باشد و کمک ها و همکاری های 

لازم با این اداره باید انجام شود.
فرهنگی  مجتمع  امامزاده ها،  بسته  حلقه  کرد:  اضافه  وی 
الزهرا)س(، حسینیه ها و سایر اماکنی که در سال چند روز از 
آن استفاده می شود و خالی است را باید برای جوانان و نوجوانان 
بازکنیم و فعالیت هایی فرهنگی، هنری، ورزشی و ... را برای 
آن ها برنامه ریزی کنیم تا بتوانند از این فضای استفاده کنند و 

انتظار همکاری دستگاه های متولی در این زمینه را دارم.
با  بتوانیم  باید  اینکه  توضیح  با  مجلس  در  مبارکه  نماینده 
تهاجم های  از  را  برنامه ریزی های مناسب نسل جدید، آن ها 
فرهنگی نجات دهید، گفت: هیئت امنای این مراکز باید یک 
مجموعه ای از جوانان و باتجربه ها باشد تا تلاش و انرژِی فرد 

جوان در کنار فرد باتجربه قرار بگیرد.

حمایت از ورزشکاران شهرستان از اولویت های ما است

مشکلات امروز شرکت قند نقش جهان، حاصل مدیریت ضعیف در سالهای اخیر است



در حوزه نظارت ، بازدیدهــای میدانی بهترین روش برای پیگیری 
پروژه های شــاخص شهرســتان و همچنین آشنا شــدن با مسائل و 
مشکلات شهرها ، روستاها و محلات شهرستان است . بر همین اساس 
علاوه بر دیدارهای مردمی،  بازدید از سطح شهرستان ، ادارات ، ارگانها 
، صنوف و... همواره از برنامه های اصلی نماینده مبارکه در زمان حضور 

در شهرستان بوده است.

آمار دیدارهای مردمی و جلسات

آمار بازدیدهای میدانی

آمار مکاتبات انجام شده
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آیین بزرگداشت روز پرستار در مبارکه آیین بزرگداشت روز دانشجو بازدید از باشگاه فولاد مبارکه سپاهان

بازدید از کارخانه شرکت اسنوا

بازدید میدانی از محلات نکوآباد و حسن آباد

بازدید میدانی از دامداری ها ، گلخانه ها و پرورش دهندگان طیور

بازدید از  تمرین تیم  والیبال نشسته بانوان

حضور در آتش نشانی دیزیچه

بازدید از  تمرین تیم  ملی پارابدمینتون

دیدار جمعی از دانش آموزان دختر شهرستان با نماینده مبارکه

حضور در مراسم های مختلف سطح شهرستان

بازدید از اداره دامپزشکی مبارکه

جلسه بررسی مشکلات ورزشگاه آزادی مبارکه

دیدار  با اعضای کانون بازنشستگان سپاه

جلسه بررسی مشکلات کارمندان قوه قضاییه در شهرستانبازدید میدانی از شرکت قند نقش جهانبازدید میدانی از شرکت حمل ونقل ایثارگران

بازدید از شهر دهسرخبازدید از شهر دیزیچه بازدید از کارگاه خیام به همراه مسئولان، برای رفع مشکلات کسبه

بازدید از شرکت گلتاشبازدید از شرکت سپهر پلیمر
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